
Protokół z posiedzenia 
Komisji Rewizyjnej 

z dnia 19 lutego 2016r. 
 
 

Posiedzenie otworzył o godz. 8:30 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Jan 
Rajchelt, który powitał członków komisji. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
Jan Rajchelt 
Łukasz Wawrzyniak 
Tomasz Maćkowiak 
Maciej Szafrański 
Tadeusz Lammel 
oraz 
Mirosława Nowak - Skarbnik Gminy.  
 
Przedmiot posiedzenia: Kontrola wydatków na promocję Gminy w 2015r. 
 
 
Pani Skarbnik przedłożyła Radnym z Komisji Rewizyjnej zestawienie syntetyczne 
wydatków, które zostały zrealizowane w roku 2015 (załącznik 1  do protokołu) oraz 
zestawienie analityczne do paragrafu zakupów materiałów i zakup usług pozostałych 
(załącznik nr 2 i 3 do protokołu). Poinformowała, że w budżecie  na 2015r. 
zaplanowano wydatki w kwocie  87.500zł, a wykonano 80.865,65zł. W dalszej części 
zostały przez Panią Skarbnik omówione poszczególne pozycje  dotyczące zakupów i 
usług.   Dodała również, że w paragrafie 4430 poniesione są środki w wysokości 
466,66 zł dotyczące dzierżawy gruntów pod „witacze”  posadowione przy drodze w 
Gowarzewie i Krerowie. 
Pan Szafrański zapytał kiedy witacie były kupowane. Pani Skarbnik odpowiedziała, że 
w latach wcześniejszych, a obecna kwota dotyczy tylko dzierżawy gruntu pod nimi. 
Część wydatków z promocji realizowanych było przez Fundusz sołecki.  Dlatego 
omówiono również szczegółowo wydatki Sołectw: Gowarzewo, Komorniki, Krerowo, 
Krzyżowniki, Markowice, Śródka, Tulce oraz Zimin. 
W poszczególnych Sołectwach na promocję wydano: w Sołectwie Gowarzewo  
1.499,12 zł, w Sołectwie Komorniki 699,23 zł, w Sołectwie Krerowo 1.194,51 zł, w 
Sołectwie Krzyżowniki 998,95 zł, w Sołectwie Markowice 3.759,88 zł, w Sołectwie 
Śródka 1.748,60 zł, w Sołectwie Tulce 2.784,61 zł, w Sołectwie Zimin 2.042,09 zł. 
Środki przeznaczone zostały na organizację festynów i zakup gabloty.  Z wydatków 
ponoszonych z Funduszu Sołeckiego Radni poprosili o fakturę dotyczącą pokazu 
sztucznych  ogni   na kwotę 1.700,00 zł  z  festynu  w Tulcach 
Następnie  Radni z zestawienia  nr 2 i 3  dotyczącego zakupów i usług wybrali 
pozycje,  na które otrzymali  faktury świadczące o poniesionym wydatku.  Z 
załącznika nr 2  zakup materiałów -  Radni sprawdzili szczegółowo pozycję nr 1  
dotyczącą  zakupu materiałów na promocję Gminy za kwotę 8 983,98zł. Z załącznika 
nr 3 dotyczącego zakupu usług pozostałych -  Radni wybrali do kontroli  6 pozycji tj. 
dotyczącą konkursu „Gmina Fair Play” poz. 11 na kwotę 3.330,00  zł  i poz. 19 na 

 



kwotę 5.220,01 zł,  poz. 13 na kwotę 6.000,00 zł dotyczącą organizacji rozgrywek Ligi 
Wielkopolskiej, poz. 15 na kwotę 7.055,28 zł dotyczącą wykonania gadżetów z 
herbem gminy,  poz. 17 na kwotę 343,01 zł dotyczącą wynajmu autobusu na przejazd 
strażaków z OSP Kleszczewo na Pola Lednickie i poz. 22 na kwotę 3.444,00 zł 
dotyczącą opłaty za udział w programie  Samorządowy Lider Edukacji 2015. 
Po dostarczeniu przez Panią Skarbnik dokumentów, o które prosili członkowie komisji 
oraz po zapoznaniu się z nimi Pan Rajchelt zapytał czy za udział w konkursie „Gmina 
Fair Play” są dwie faktury Pani Skarbnik odpowiedziała, że tak jedna na 3.330,00zł, a 
druga na 5.220,01zł. 
Pan Szafrański wyraził swoje zdziwienie, że za przystąpienie do konkursu „Gmina 
Fair Play” ponosi się koszty. Pani Skarbnik wyjaśniła, że konkurs ma dwa etapy. W 
pierwszym przekazywane są  zestawienia z żądanymi  informacjami.  Po pozytywnej 
weryfikacji przekazanych danych otrzymujemy informację czy zostaliśmy 
zakwalifikowani do drugiego etapu. Za przystąpienie do konkursu lub ogłoszenia  
reklamowe w prasie należy ponieść pewne koszty. 
Pan Rajchelt zadał pytanie dotyczące rozliczania faktury za organizację rozgrywek 
Ligi Wielkopolskiej i czy organ sprawdzający nie ma zastrzeżeń do finansowania 
takich rozgrywek jeśli organizowane są przez firmę zewnętrzną. Pani Skarbnik 
odpowiedziała, że organizacja tych  rozgrywek należy do zadań własnych Gminy więc 
nie ma problemu z płatnościami takich faktur. 
 
 
 
 
W związku z brakiem dalszych pytań przewodniczący Komisji Rewizyjnej o godzinie 
10: 00 zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
Protokołowała: 
Joanna Jankowiak  
 
Komisja Rewizyjna w składzie: 
Przewodniczący Komisji:                    Jan Rajchelt ……………………………….. 
 
Wiceprzewodniczący komisji:            Łukasz Wawrzyniak ………………………. 
 
Członkowie:                                        Tomasz Maćkowiak ………………………. 
 

                 Maciej Szafrański ………………………..  
 

      Tadeusz Lamel …………………………… 
 
 

 


